
Re styremøte Henning Lev Vel
Dato: 18.08.2022
Tid: 1900 - 2030
Sted: Lysheim

Deltakere: Tilstede Ikke tilstede
Bagabu UL Vegard Moen X
FAU Henning skole Lise Storstad Aas X
Henning IL Per-Ole Austmo X
Henning samfunnshus venner Bjørn Arve Moen X
Henning Sanitetslag Jorunn Fjær X
Henning Skotthyll og Vistklubb Per Gifstad X
Henning sokneråd Kåre Svepstad (leder) X
Kjenne du Båbufjellet Tor Anders Haugseth (kasserer) X
Lerkehaug Velforening Randi Nilsen X
Lysheim Grendehus Eva Haugseth Hermann X
Viljar 4H Vegard Forbord (sekretær) X
Susegg Velforening Tine Engan X
Henningsommer Judith Marie Moen X

Sak: Behandlet: Ansvarlig/frist:
29/22 Siden sist:

- “Steinkjer 2025”
- Det er sendt høringssvar alle lokalsamfunn
- Det er sendt høringssvar fra Henning
- Prosessen videre:

- Strukturen besluttes i kommunestyremøte 21.
september.

- Boliger i Henning (oversikt) (POA)
- Det er sendt info til alle grunneiere på kartet fra

fremtidskvelden. Videre prosess opp til hver grunneier. 4 stk
vet vi går videre.

- Estetikk og stedsutvikling (POA)
- Ikke noe nytt

- Henningsommer (JMM)
- 86 unger
- Vel gjennomført.
- Nye aktiviteter: Frisbeegolf, orientering, Fjellstyret.
- Må sende ut evalueringsskjema til deltakerene.
- Må rekruttere nye foresatte til å planlegge/gjennomføre

Henningsommer 2023.
- Diskotek torsdag
- Voksenfest - pubkveld - i løpet av høsten 2022 - inntekt til

neste år.
- Helsekomité (RN)

- Randi informerer om status.
- Nyfødte har fått pakker.
- 10 innflyttere skal snart få pakker.



30/22 Egenkapital flerbrukshus

Skal Henning Lev Vel ta initiativ til å begynne på å bygge egenkapital til
flerbrukshus?

Vi har fått henvendelse fra PLG Eiendom om å hogge veden på dugnad i
“Alberten 2” og selge den som egenkapital til et nytt flerbrukshus.

Henning Lev Vel er positiv til dette og ser for seg at en arbeidsgruppe settes
ned i løpet av høsten til dette.

Per-Ole

31/22 Arbeidsgrupper/bolystgrupper

Stod har 13-14 arbeidsgrupper som gjør forskjellige ting på dugnad. Hva kan
Henning lære av Stod? Kan vi invitere noen fra Stod til å informere om
hvordan de gjør dette?

Det bør utvikles møteplasser der bolystarbeid blir en naturlig av møteplassen.

Det bør gjennomføres en ny bolystkveld etter kommunestyremøtet (21.09) for
å utvikle bolystgrupper i Henning.

Neste styremøte: tirsdag 27. september kl 2000

Vegard Forbord

Referent


